
Referat generalforsamling Det konservative Folkeparti 2024 

Generalforsamlingen foregår mandag d. 29. januar på Stensballegaard golfklubs restaurant. 

Tid: 29. januar klokken 18.00 Spisning. (Vælgerforeningen er vært ved en omgang tarteletter mm.). 

Kl. 19:00 generalforsamling. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Evan Herrig blev valgt 

2. Beretning om foreningens virke i det forløbne år 

Formanden Jens Adamsen fremlagde beretningen.  

2023 startede med 123 medlemmer. Nogle er meldt ud, andre ind. Nu er vi 111 medlemmer. Vi har 
haft medlemsmøde på DSV og deres byggeprojekt. Grundlovsdag blev afholdt på Himmelbjerget 
sammen med Silkeborg og Skanderborg vælgerforeninger. Marcus Knuth holdt tale her. Vi har 
besluttet at deltage igen i år. Der vil blive mulighed for samkørsel. I september var der Landsråd, 
hvor 7 medlemmer deltog. Storkredsen har også have medlemsmøde hos DanSand. Der har været 
tur til Christiansborg, som var en stor succes. Søren Pape har været i Skanderborg, hvor vi også var 
inviteret. Han fortalte om Konservatives nye fortælling. 

Vi har haft et godt samarbejde i bestyrelsen. Vi har fået styr på ny Facebook-side og en opdateret 
hjemmeside.  

På hvert bestyrelsesmøde får vi gennemgået økonomien, så vi altid har overblik.  

Byrådsgruppen har et godt samarbejde. De afholder hver måned et gruppemøde, hvor formanden 
også deltager. Alle læserbreve sendes via bestyrelsen til godkendelse. 

Jens Adamsen har vikarieret for Anders Lund, mens han var udstationeret.  

Ros fra medlem, at der kommer information ud til vælgerforeningen.  

Ønske om, at der bliver flere medlemsmøder lavet af vores egen vælgerforening. Fx møder med 
Ældresagen – en busrundtur, så det ikke kun er Socialdemokratiet, der gør det. Flemming Ejlersen 
vil gerne være guide på sådan en tur.  

3. Godkendelse af det reviderede regnskab 

Kasserer Flemming Ejlersen fremlagde det underskrevet regnskab. Bilag rundsendt. Revisorerne har 
gennemgået samtlige bilag. Beretning godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent. 

Der foreslås uændret kontingentet. Det blev vedtaget. 

5. Indkomne forslag 

Ingen indkomne. 

6. Beretning fra den konservative byrådsgruppe om gruppens politik 

             Dette punkt blev flyttet ned under pkt 13. Politisk drøftelse 

6. Valg af formand.  

Jens Adamsen modtog genvalg. 

7. Valg af næstformand.  

Peder Kjærslund modtog genvalg. 

8. Valg af 4-8 bestyrelsesmedlemmer, samt en 1. og 2. suppleant for disse 
[bestyrelsesmedlemmerne er valgt for to år ad gangen). 
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Bestyrelsen foreslår 5 bestyrelsesmedlemmer. 

Anne-Mette Lund ønsker ikke genvalg 

Annette Schulz Jensen ønsker ikke genvalg 

Flemming Ejlersen - genvalgt 

Sebastian Bonarek - genvalgt 

Søren Justesen - nyvalgt 

Martin Laursen – nyvalgt 

Suppleanter:  

1. suppleant René McKenzie Lintrup, - genvalgt 

2. suppleant Annette Schulz Jensen - nyvalgt 

9. Valg af delegerede til partiets landsråd. 

Besluttes senere. 

10. Valg af 2 revisorer og suppleant for disse 

John Nørremark - genvalgt 

Anne-Mette Lund - nyvalgt 

Suppleant: 

Evan Herrig - genvalgt 

11. Valg af folketingskandidat. 

Anders Krojgaard Lund er genvalgt 

12. Politisk drøftelse 

Annette Schulz Jensen, Anders Krojgaard Lund og Esben Hedeager fortalte om deres arbejde i 
byrådsgruppen. 

Annette: Ny Kulturstrategi, Mad- og kostpolitik, fjernelse af sprogvurderinger på de 5. årige, 
Frisættelse på skoleområdet.  

Esben: Havnebadet blev fjernet. Byen har fået en stadsarkitekt. Sæt trivsel over vækst. Vi står 
udenfor budgetaftalen, der er gældende for 2 år. PR-puljen blev ikke fjernet og man har puttet endnu 
flere penge ind i kulturen. Vi går en svær tid i møde, - der er kommet flere partier til.  

Kommunen er udfordret på sammen måde som alle andre kommuner – der mangler hænder til pleje 
og omsorg.  

Mobilitet – alle der bor i Horsens, skal gerne arbejde i Horsens fremfor at arbejde udenfor 
kommunen. Seniorer er også en vigtig ressource. Fokus på, hvordan frivillige kan hjælpe bedst 
muligt.  

En renere fjord. Vi har stort fokus på klima. Vejen over Kørup Enge har sat kommunen på 
overarbejde. Bering Skulpturen, - her har Hede Nielsen fonden givet 500.000 kr. Der søges stadig 
fonde, så de sidste penge kan blive samlet sammen og vi kan få afsluttet skulpturalléen.  

Anders: Sundparken. Her er det kun 18 personer, der gør, at området stadig er på Ghetto-listen 
(omdannelsesområde). Sidder også i beskæftigelsesudvalget.  

Efterfølgende debat.  

 


